

您的支持帶來的改變

IMPACT YOUR SUPPORT MADE POSSIBLE

孟加拉助養兒童計劃資訊

我們一起共同努力的成果

BANGLADESH SPONSORSHIP FACTS

A few key facts about our important work together



1972

救助兒童會在孟加拉開展助養兒童計劃的年份
The year Save the Children began sponsorship in Bangladesh

1,735

名學齡兒童受惠於早期閱讀和識字項目
School-aged children benefited from early reading and literacy programs

261,910

名兒童和成人於2021年受惠
Children and adults were reached directly in 2021

學校健康與營養 School Health and Nutrition

巴里薩爾的學校在去年年底重新開放後，提供了384個視力表和84個急救箱，以幫助提供視力篩查，並確保整個社區的學童都能獲得急救服務。
After schools in Barishal began reopening late last year, 384 vision charts and 84 first-aid boxes were delivered to help support vision screening and ensure first-aid services were available to school children throughout the community.



青少年發展 Adolescents' Development

7,237名在達卡市內的青少年透過接收有關性和生育意識的資源，讓他們了解和期待在成長過程中身體會出現的變化—包括有關他們健康和衛生的有用資訊。
7,237 teens in Dhaka City received sexual and reproductive awareness resources to help them understand and embrace the changes in their bodies as they grow up — including helpful resources about their health and hygiene.

兒童早期發展 Early Childhood Development

在達卡市內的母親和6歲以下兒童照顧者對兒童早期教育的認識和培訓參與率提高至57%。該培訓的目的為幫助父母加強在家學習及為他們的孩子上學做好準備。
Early childhood education awareness and training participation in Dhaka City grew to 57% among community mothers and caregivers of children under the age 6. This training is aimed at equipping parents for at-home learning reinforcement and preparing their children to attend school.



兒童保護 Child Protection

270名參加者出席了在巴里薩爾舉行涵蓋重要議題如預防童婚及暴力侵害兒童等的交流會議及論壇，並提供了一個方案可避免童婚的問題。
270 participants attended informational and awareness meetings and forums in Barishal that covered critical topics like child marriage prevention and violence against children — and presented a local action plan to prevent child marriage in the future.



我父親為我和我的兄弟們努力工作。我希望我的兄弟們也能上學。我想在大學畢業後成為一名銀行家。
My father works hard for me and my brothers. I want my brothers to study too. I also want to be a banker after my higher education.

- Runa

掃描二維碼觀看影片了解更多

Scan the QR code to watch the video to learn more

